

USB 指南针火炬太阳能手电筒

产品名称	USB 指南针火炬太阳能手电筒
公司名称	瑞安市美尔雅日用品厂
价格	17.00/个
规格参数	品牌:美尔雅 灯外形:火炬 灯罩材质:塑料
公司地址	瑞安市南滨街道林北村邮电路
联系电话	86 0577 65596669 18958803208

产品详情

品牌	美尔雅	灯外形	火炬
灯罩材质	塑料	灯座材质	ABS 树脂
开关类型	按钮式	电压	- (V)
风格	中式	产地	浙江
外形尺寸	-	加印LOGO	可以
是否提供加工定制	是	适用送礼场合	广告促销、商务馈赠、节日、乔迁、生日、颁奖纪念、展销会、周年庆典、开业典礼、员工福利、公关策划

一.产品特点 本产品采用锂离子可再充电电池，容量为120mah。
超长使用寿命，高达1000次以上循环使用。采用4个长寿命，高亮度，节能led。照明时间长。

本产品还带有指南针，随时指引你的方向。

带有电子表，你可以合理安排自己的时间。

二.使用方式 本产品采用太阳能，usb两种方式充电。（也可用dc充电器直接充电，需另配）

太阳能充电时请直接放在太阳光下或者窗台边等光线充足的地方，充电时间随光线强度的不同有所变化。也可以直接用随机配送的usb连接线连接电脑或dc充电器充电，此时充足电量需要2-3小时，最长充电时间不超过4小时。按照明开关即可控制led灯的关与开。三.注意事项

本产品不经常使用时，存放3个月必须用usb补充电1次。当手电筒发出的光线偏暗时，电池电量已经不足，请及时充电，不可长期置电池于无电状态。产品充电时切勿使用。勿让本品淋雨或受潮。

太阳能手电筒采用高效非晶硅太阳能板，结合现代高科技技术研制而成。

无须更换电池，环保节能。使用超高亮度的led白灯。

在光线非常强，阳光充足时可在短时间内对它充电，照明时间即可长达1-2小时，亮度保持不变。是极佳的新型环保节能的家居用品。同时太阳能手电筒还有多种充电方式，非常适合野营、旅游及无电山区的应急使用。还可作为促销礼品。

环保节能 太阳能循环使用 远程照明

1.product characteristics this product uses the lithium ion rechargeable battery, the capacity is 120mah. super durable battery,can recycle use to more than 1000 times.uses4 long lives, the high luminance, conserves energy led. the lighting-up time is long. this product also has the compass, momentarily directs your direction.has the electronic watch, you may possible arrangement your time.

2.usage instruction this product uses the solar energy, the usb two way charges.(also the available dc charger directly charges, needs other purchase) when solar energy charge please directly place under nearby the sunlight or the window and so on sun the place,the charge time changes along with the sun power change . may directly with the flashlight allocation usb connection computer or dc the charger charge,the sufficient electric quantity needs for 2-3 hours, the longest duration of charging does not surpass for 4 hours. then controls led lamp"s shutdown according to the illumination switch with to open.

3.caution when this product uses not frequently, deposits 3 months to use usb to make up charges 1 time. please charge it in time when you use up.do not let the battery exhausted for a long time. do not use it when charging. do not expose this product to rain or moisture.

environmental protection energy conservationsolar energy circulation charge